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  ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

  Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 
Κοινοβουλευτική Εκπρόσωπος 

 Βουλευτής Β2 Τομέα Δυτ. Αθήνας 
                                                               

Αθήνα, 23 Νοεμβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

ΠΡΟΣ :  Τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών. 

ΘΕΜΑ: «Στασιμότητα στην εξέλιξη και ολοκλήρωση της κατασκευής του έργου 

αποχέτευσης της Δημοτικής Ενότητας Γλυκών Νερών του Δήμου Παιανίας» 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με την Προγραμματική Σύμβαση που υπεγράφη στις 15 Σεπτεμβρίου 2017 

μεταξύ του Δήμου Παιανίας και της ΕΥΔΑΠ Α.Ε., η τελευταία ανέθεσε, μετά από διεξαγωγή 

μειοδοτικού διαγωνισμού, με την από 25/05/2019 Σύμβαση, σε ανάδοχο τεχνική εταιρεία 

την κατασκευή του έργου αποχέτευσης της Δημοτικής Ενότητας Γλυκών Νερών του Δήμου 

Παιανίας. Το έργο, αρχικού κόστους 27,5 εκ ευρώ, το οποίο χρηματοδοτείται από το ΕΣΠΑ 

2014-2020, ανέλαβε η ΕΡΤΕΚΑ. 

Έως σήμερα όμως το έργο αυτό δεν έχει τελειώσει, καθώς υπολείπεται ένα σημαντικό 

τμήμα εργασιών για την ολοκλήρωση και τη λειτουργία του. 

Μετά από απόφασή της ΕΥΔΑΠ που είναι η Αναθέτουσα Αρχή, μετατέθηκε η 

προθεσμία ολοκλήρωσης αυτού, κατά 8 μήνες, ήτοι έως τις 23 Σεπτεμβρίου 2022, χωρίς 

κάποια εξέλιξη έως και την νεότερη ημερομηνία αυτή. Κατόπιν τούτου, όπως 

πληροφορούμαστε, πρόσφατα η ΕΥΔΑΠ ανακοίνωσε ότι έχει δρομολογήσει όλες τις 

προβλεπόμενες από τη νομοθεσία διαδικασίες έκπτωσης του Αναδόχου της εργολαβίας που 

αφορά στην κατασκευή αποχέτευσης στα Γλυκά Νερά. 

Το αποτέλεσμα αυτής της κωλυσιεργίας είναι μετά από τόσα χρόνια αναμονής, το 

σημαντικό αυτό έργο υποδομής να βρίσκεται ακόμα υπό κατασκευή, ενώ πλέον φαίνεται να 

έχει εγκαταληφθεί.  
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Δεδομένου ότι η διαχείριση των λυμάτων εκτός από εθνική υποχρέωση συμμόρφωσης 

σε Κοινοτική Οδηγία, αποτελεί συνάμα και βασική προϋπόθεση για την προστασία του 

περιβάλλοντος, τη διαφύλαξη της δηµόσιας υγείας και την αναβάθµιση της ποιότητας ζωής 

των πολιτών. Εν έτει δε, 2022 μάλιστα συνιστά πάνω από όλα ζήτημα πολιτισμού και 

σεβασμού. 

Δεδομένου ότι το έργο της αποχέτευσης στη ΔΕ των Γλυκών Νερών του Δήμου 

Παιανίας, είναι ένα έργο υποδομής υψίστης σημασίας για την τοπική κοινωνία, με τη σχετική 

μελέτη να κάνει λόγο περί εξυπηρέτησης σχεδόν 20.000 κατοίκων.  

Δεδομένου ότι παρατηρείται μια στασιμότητα στην εξέλιξη του, με την ευρύτερη 

περιοχή να θυμίζει πλέον ένα εγκαταλελειμμένο εργοτάξιο, ταλαιπωρώντας και 

δυσχεραίνοντας την καθημερινότητα των πολιτών.  

Δεδομένου ότι κατόπιν της προβλεπόμενης έκπτωσης του αναδόχου, αναμένεται έτι 

περαιτέρω καθυστέρηση ως προς την έκβαση του έργου. 

 

Κατόπιν τούτων, 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ : 

1. Ποιά είναι η εξέλιξη της πορείας κατασκευής του έργου αποχέτευσης της 

Δημοτικής Ενότητας Γλυκών Νερών του Δήμου Παιανίας ; 

2.  Υπάρχει κάποιο χρονοδιάγραμμα αναφορικά με την ολοκλήρωση αυτού και 

τη σύνδεση του με το ΚΕΛ Κορωπίου ; 

3. Γενικότερα σκοπεύετε να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες και σε ποιες 

ώστε να επιταχυνθούν οι διαδικασίες ολοκλήρωσης του παραπάνω έργου υποδομής ; 

Η  Βουλευτής 

 

Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 




